
Tirsdag den 27.september 2022 kl.18.00 afholdtes 

bestyrelsesmøde i Valkyrien. 

Tilstede var: 

Stefan Lildal-Schrøder, Mogens Sommer, Anni Køster, Jens 

Koch, Jürgen Christiansen, Jens Hansen, Mette Vivaldi (fra 

kl.19.00) samt Pernille Høxbro. 

Fra festudvalget deltog Torben Lykke Hansen. 

Der forelå afbud fra Sussi Bagge. 

 

(O)rientering, (D)røftelse, (B)eslutning 
 

1)   Godkendelse af dagsorden 5 min.  Godkendt  

2)   Forretningsudvalg og øvrige udvalg orienterer (O/B) 40 min. 
   

Igangværende aktiviteter: 
 

a) Medlemsadministration, indmeldelser af nye medlemmer mm. Der er 
nu ingen venteliste.118 medlemmer ikke betalt kontingent – rykkes 
frist indtil 1.10.Derefter spærres armbåndet. Afholdt 1 intro møde – 
nyt afholdes snarest for de sidste nye optagne 50 medlemmer 
optagene medlemmer.Pt har foreningen 1350 medlemmer. 

b) Nyt om drift og vedligeholdelse. Glas afskærmningen ved 
indgangen. Glarmesteren konkurs – regning betalt. Fordringen 
anmeldt i konkursboet. Bestyrelsen var besluttede at arbejdet skal 
udføres ved en anden glarmester. Mogens indhenter tilbud. 
Tagnedløbet nu udført korrekt. Hydrometer indkøbt således at 
luftfugtigheden i omklædningen kan måles Udvendigt træværk malet. 
De underste stiver ved gelænder på broerne revet løse ved blæst – 
udbedret midlertidigt - endelig udbedring sker når lavvande og roligt 
vand.Sponsor tavler under opsætning. Alt ved Mogens med stor 
hjælp fra Michael Lyn.  

c) Nyt fra festudvalget. Pt 70 tilmeldte til jubilæumsfesten. Info vedr. 
gløgg og nytårs komsammen følger senere (Torben) 



d) Nyt fra Webmasteren / hjemmesideopdatering. Hjemmesiden ændret 
ikke længere behov for login – bortset fra til fotos. Bestyrelsen 
besluttede at hjemmesiden dvs layout og tilgængelighed gøres til 
genstand for tema drøftelse på et af de kommende møder. 

 
 

3)   Tema-drøftelse (D/B) 40 min. 
 

a) Energikrisens indvirkning på Valkyriens drift. Bestyrelsen drøftede 
sagen meget indgående. Efter grundig drøftelse besluttede 
bestyrelsen at driften af saunaen fortsætter uændret indtil videre, at 
der foretages beregning på hvorvidt der vil være en energi 
besparelse ved at opsætte en timer således at saunaen tændes og 
slukkes dvs. går ned på 60 gr ( Jürgen)  og ved tænd op på 80 gr, at 
der indhentes n pris på opsætning af en sådan 
timer(Mogens),muligheden for opsætning af solceller undersøges  
(Mogens og Stefan ),muligheden for evt udnyttelse af 
overskudsgulvvarme i saunaen undersøges (Mogens). 

b) ) Status på rengøringsstandard. Bestyrelsen var enige om at 
rengøringen pt ikke lever op til kontrakten. Rengøringen følges nøje 
og der er løbende kontakt til den ansvarlige leder, således at 
kontrakten opfyldes(Pernille).Bestyrelsen var enige om sagen tages 
op på næste møde.  

 
4)   Indkomne forslag fra medlemmer eller udvalg (D/B) 10 min. 
 

a) Familiedag. Bestyrelsen var enige om at den nuværende 
gæstepolitik hvor egne børn og børnebørn er velkomne om 
søndagen fastholdes. Bestyrelsen besluttede, at der i 2023 indføres 
en familie dag hvor familiemedlemmer er velkomne. Familiedagen vil 
i 2023 være dåbsdagen. 

  
5)   Punkter til næste møder. 

Bestyrelsesmøde Torsdag d. 13. oktober  - ændres  

Bestyrelsesmøde Mandag d. 21. november – ændres  

Bestyrelsen besluttede at næste møde afholdes tirsdag den 15.november 

kl.18.00 i Havstuen  

Bestyrelsesmøde Onsdag d. 14. december – fastholdes  



6)   Evt. Nøgle skabene kan snart tages i brug – mangler blot indkøb 
hager/ nøgleringe (Stefan). 

Opsætning af holder til toiletpapir undersøges med rengøringen (Pernille) 

 

Mødet hævet kl.21.00 

Referent  

Pernille Høxbro 


